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'Multifunctionele vereniging in zuid-westhoek van Den Haag' 

'PEC/LENS biedt straks meer dan 

uitsluitend voetbal'  

door Wim de Lange  

DEN HAAG | De besturen van de voetbalverenigingen PEC Den Haag en LENS 
hebben recent overeenstemming bereikt om te komen tot een samensmelting. 
Volgende week moeten de leden van beide clubs zich over de plannen 
uitspreken.  

Volgens Rob Vergeer, voorzitter van Lenig en Snel, biedt de nieuwe fusieclub straks 
in de Haagse zuid-westhoek meer dan uitsluitend voetbal. 
PEC Den Haag is na de inwoning bij VIOS aan de Melis Stokelaan nu alweer een 
tijdje actief op het complex aan de Gunthersteinweg. LENS is al vele jaren bespeler 
van de velden aan de Hengelolaan, met het bekende witte bruggetje als ingang. 
Maar beide verenigingen vrezen de toekomst. Of anders gezegd, men wil niet 
afwachten en mogelijk lijdzaam toezien hoe het einde langzaam maar zeker nadert. 
Een terugloop van het ledental alsmede een daaraan gekoppeld chronisch gebrek 
aan kader bieden nu eenmaal weinig perspectief voor de nabije toekomst. 
Om die redenen zijn LENS en PEC Den Haag met elkaar aan de praat geraakt. 
Vooralsnog hebben die gesprekken van beide besturen geresulteerd in een 
verloving.  
Of er straks ook een huwelijk kan worden gesloten, ligt mede aan de leden van de 
clubs, die zich binnenkort over de materie buigen. Eén ding is zeker, indien de 
samensmelting plaatsheeft, zal er aan de Hengelolaan een multifunctionele 
sportvereniging ontstaan.  
Want dat is, volgens Rob Vergeer, de voorzitter van LENS, het uiteindelijke doel.  
"Als we tot overeenstemming kunnen komen, dan zal de nieuwe vereniging 
inderdaad op ons complex aan de Hengelolaan gaan functioneren", zegt Vergeer.  

Nieuwe start 

"Het zal in dat geval een nieuwe start moeten worden in de zuidwest-hoek van Den 
Haag. Want daar zit het voetbal toch een tikje in het verdomhoekje. We dienen op 
termijn een sterke stap te maken en iets goeds neer te zetten. En dan denken we 
inderdaad niet meer aan uitsluitend aan de voetbalsport. Wat ons betreft participeren 
ook andere sportclubs in het geheel. Voetbal, maar ook handbal, of korfbal, of 
american football. Dat kan ook op recreatief niveau. Multifunctioneel dus."  
"Kijk, binnen dat hele plan dient natuurlijk ook de gemeente Den Haag een rol te 
spelen. Door bijvoorbeeld de faciliteiten voor zo'n multifunctionele vereniging te 
bieden. Ik denk dat dit idee niet alleen een grote toekomst heeft, maar dat dit voor 
zuidwest Den Haag ook puur noodzakelijk is. 
" LENS beschikt op dit moment aan de Hengelolaan over drie velden alsmede een 
trainingsstrook. Het heeft 450 leden, PEC Den Haag bezit er rond de 200.  
Naast LENS bivakkeren op sportpark Escamp 1 voetbalclubs als Spoorwijk en Neta 



Dall. Evenals LENS worden ook deze verenigingen geconfronteerd met de nodige 
problemen en staat het voortbestaan als zelfstandige vereniging op de tocht.  
Vergeer: "Wat er verder op Escamp I gaat of wellicht moet gebeuren, weet ik op dit 
moment niet. Wat ik voor wat betreft mijn eigen vereniging wél weet is dat we een 
terugloop in leden kennen. Vandaar ons initiatief. Eind maart moeten we, voor wat 
mij betreft, weten waaraan we toe zijn. Dan kunnen de diverse projectgroepen aan 
de slag."  

Haast 

"Want één ding is zeker, we hebben haast met dit plan. Het liefst willen we het 
nieuwe seizoen al ingaan met de nieuwe fusieclub. Onder een compleet nieuwe 
naam. Al zal dat, zo besef ik, bij doorgewinterde LENS-leden best problemen gaan 
opleveren. Maar ja, met sentimenten stel je de toekomst van de vereniging nu 
eenmaal niet veilig. En nu helemaal niets doen, zou echt heel slecht zijn. Het is 
gewoon een must om nu iets te gaan ondernemen." 

 


